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Pan
Starosta Hajnowski

Przekazuje wniosek radnego Bogusława Szczepana Łabędzkiego zgłoszony na
XXXII  sesji  Rady  Miasta  Hajnówka  o  udzielenie  informacji  dot.  polityki
oświatowej – cyt.: „ chciałbym, żeby Pan Przewodniczący zwrócił się do starostwa
powiatowego w Hajnówce o przedstawienie założeń w zakresie polityki oświatowej.
W  obecnym  roku  szkolnym  oraz  przyszłym  powiat  będzie  prowadził  klasy
gimnazjalne,  które są,  pozostają tak naprawdę w naszej  gestii.  Myśmy delegowali
jakoby tak część uczniów do nauki w szkołach średnich, przypominam, by poratować
sytuację  tych  szkół.  Jeżeli  w  tej  chwili  starostwo  chce  podejmować  jakieś  kroki
dotyczące reorganizacji czy zmian organizacyjnych szkół, no to chciałbym wiedzieć,
jakie miejsce w tej reorganizacji zajęłyby te nasze klasy gimnazjalne”.
Proszę i informację w przedstawionej sprawie.
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